
Van:
Aan: Gemeente De Wolden
Onderwerp: Bouwplannen Ommerweg 12 - t.a.v
Datum: maandag 25 juli 2022 08:18:11

Goedemorgen ,
Ik zal mij eerst even voorstellen.
Mijn Naam is  en ben de dochter van de 
woonachtig aan de Ommerweg 12 te Zuidwolde
Enkele weken geleden (3 juni 2022) heeft mijn man telefonisch contact met u
gehad betreft de herontwikkeling van Ommerweg 14, door 
In dit gesprek gaf u aan dat u betreffende deze herontwikkeling wel een gesprek
had gehad met , maar dat dit een oriënterend gesprek was en
hierover verder niets bekend was.
U adviseerde ons contact op te nemen met  voor verdere informatie
en zo ook onze zorgen/bezwaren met haar te communiceren. Deze bezwaren
konden nog niet opgenomen worden bij u, de gemeente.
Echter nu zijn wij op 12-07-2022 door de stedenbouwkundige architect (

) op de hoogte gesteld dat er een principeakkoord is voor wijziging
bestemmingsplan Ommerweg 14.
Hieruit maak ik op dat de gesprekken met  een vervolg hebben
gekregen en dat u na aanleiding van deze gesprekken binnen de gemeente hierover
heeft vergaderd om zo het principeverzoek “wijziging bestemmingsplan” goed te
keuren (u medewerking aan wil verlenen).
Graag ontvang ik van u de interne stukken waarop u hebt beslist deze aanvraag
principeverzoek met een positief antwoord te beantwoorden (lees; de gemeente
ziet geen bezwaar om aan het verzoek, tot wijziging bestemmingsplan Ommerweg
14, te voldoen).
Ik dien hierbij een WOB-verzoek bij u in betreffende de stukken, verslagen, notities,
mails, berichten, app-verkeer etc betreffende dit gemeentelijke besluit.
Wat ons verder ook in het gesprek met  verbaasde is dat de
gemeente met het idee/voorstel is gekomen om hier op deze locatie een hofje van
starterswoningen te creëren. Wij hebben  gevraagd hoe 

op het idee is gekomen hier een hofje vol starterswoningen te realiseren.
Dit omdat  haar echtgenote (reeds overleden) altijd heeft gezegd dat
er twee vrijstaande woningen op geplaatst zouden worden.
Dit was niet naar idee van , maar naar idee van de gemeente, zei 

. Ook bij de tweede keer aanvragen bleef  er bij dat het
idee bij de gemeente is weg gekomen.
Hetgeen mij dus zeer verbaasde omdat mijn man hierover met de gemeente dus
gebeld heeft en deze ( ) verder niet inhoudelijk bekend waren met
de plannen en dat wij contact op moesten nemen met 
Met vriendelijke groet,




